



# Warren Consolidated Schools

*Creating Dynamic Futures through Student Achievement, High Expectations, and Strong Relationships*

1.888.4WCS.KIDS  
www.wcskids.net

## ADMINISTRATION BUILDING

Angus Elementary School  
3180 Hein Drive  
Sterling Heights, MI 48310  
586.825.2400

## Board of Education

Susan G. Trombley, President  
I. Susan Kattula, Vice President  
Megan E. Papasian-Broadwell, Secretary  
Carl Weckerle, Treasurer  
Leah A. Berdy, Trustee  
Susan M. Jozwik, Trustee  
Brian White, Trustee

Robert D. Livernois, Ph.D.  
Superintendent

April 1, 2021

Dear WCS Community,

As spring break begins next week, I wanted to remind the community that the following week of April 12, 2021, will be remote learning for all students. With COVID cases rising quickly, keeping students learning at home that week will help reduce the potential spread of the virus.

Also, since my last letter, we had the following positive cases of COVID-19 reported in the district:

- 3 students at Cousino
- 1 staff at Cousino
- 1 staff at Grissom
- 1 student at Holden
- 2 students at Lean
- 1 student at Mott
- 1 staff at Mott
- 1 student at Siersma
- 1 student at SHHS
- 1 student at SHHS/MMSTC

All affected students and staff were notified, and affected areas of the schools and buses were appropriately cleaned.

Please continue to review with your child that facial coverings, over the mouth and nose, are required in our schools and ALL Warren Consolidated Schools property, including school buses and outdoor venues.

I wish all of you a restful spring break, and let's hope for some warm weather! Please continue to stay safe and be healthy.

Sincerely,

Robert D. Livernois, Ph.D.  
Superintendent

أبريل 2021 1

، المجتمع WCS عزيزي

مع بدء عطلة الربيع الأسبوع المقبل، أردت أن أذكر المجتمع بأن الأسبوع التالي من 12 أبريل 2021 سيكون التعلم عن بعد سيساعد على بسرعة، فإن الحفاظ على تعلم الطلاب في المنزل في ذلك الأسبوع COVID لجميع الطلاب. مع ارتفاع حالات الحد من الانتشار المحتمل للفيروس

: المبلغ عنها في المنطقة COVID - 19 أيضا ، منذ رسالتي الأخيرة ، كان لدينا الحالات الإيجابية التالية من

Cousino طلاب في 3

موظف في كوزينو

موظف في غريسوم

طالب في هولدن

طلاب في لين 2

طالب في موت

موظف في موت 1

طالب في سيورما

SHHS طالب في

SHHS/ MMSTC طالب في

النحو وتم إخطار جميع الطلاب والموظفين المتضررين، وتم تنظيف المناطق المتضررة من المدارس والحافلات على المناسب.

ALL Warren يرجى الاستمرار في مراجعة مع طفلك أن أغطية الوجه ، على الفم والأنف ، مطلوبة في مدارسنا وممتلكات Consolidated Schools ، الأماكن الخارجية ،

أمنة وتكون أتمنى لكم جميعا عطلة ربيعية مستريحة، ودعونا نأمل في بعض الطقس الدافئ! يرجى الاستمرار في البقاء صحية.

اخلاص

روبرت د. ليفرنوا، دكتوراه